
 
Week #14 
Een nieuwe update vanuit DeventerWint, inclusief onze agenda voor de komende week.  

We hopen jullie hiermee op de hoogte te houden van al onze activiteiten, die soms achter de 

schermen plaatsvinden. 

 

Belangrijkste punten 
Het bestuur stelt zicht voor: Ed Hulshof, penningmeester 

Graag wil ik, Ed Hulshof, mij aan 

u voorstellen. “In 2008 ben ik 

met mijn echtgenote, Els, in 

Deventer aan de Anne Frank-

laan komen wonen. Onze 

kinderen en kleinkinderen 

wonen niet in deze omgeving 

maar in Zuidwest-Nederland.  

Na mijn pensionering als 

directeur Waterleiding 

Maatschappij Limburg, besloten 

wij terug te keren naar het 

gebied Arnhem-Deventer.  

En het is Colmschate geworden. 

Een plaats waar wij sinds 2008 

met heel veel plezier wonen. 

Met mijn 73 jaar ben ik het oudste lid van het Stichtingsbestuur en beheer de portefeuille 

financiën en neem ook deel aan een aantal werkgroepen.  

Waarom mijn betrokkenheid bij de Stichting DeventerWint? 

Toen ik hoorde eind 2020 van het voornemen om negen windturbines te plaatsen in 

zoekgebied 3 en 13 en wat documenten doorlas, was ik verbaasd en bezorgd over de 

eenzijdige benadering van het proces om tot invulling van de RES-doestellingen te komen. 

Een verbazing die alleen maar is toegenomen. Natuurlijk moeten we een energietransitie 

doen, maar de slinkse wijze waarop het gemeentebestuur deze groene doelstellingen tracht 

te realiseren stuit mij tegen de borst. En deed mij besluiten mij actief in te zetten voor een 

eerlijk proces van keuze tussen wind en zon. En de keuze van wind- en zon-gebieden. Het is 

toch belachelijk dat een windverkenning al bijna een jaar beschikbaar is en een 



zonverkenning tot op heden niet, terwijl wel besluiten worden genomen. Participatie in de 

ogen van de gemeente is inspraak waarbij de gemeente eenzijdig bepaald wat er met de 

ingesproken informatie gebeurt. Dat kan en mag niet.  

Kijk naar de discussie in Den Haag over de bestuurscultuur. En Deventer gaat door op de 

oude weg.  

Ik wil mij inzetten voor een eerlijk proces, waarbij betrokkenen in onze wijk echt inspraak 

hebben. Dat motiveert mij en heeft mij doen besluiten mij in te zetten voor onze Stichting.” 

 

RES inspraak bij gemeente Deventer op 14 april 2021 

Op woensdag 14 april spreken de leden van de gemeenteraad Deventer over de 

doelstellingen en de afspraken rondom de Regionale Energiestrategie (RES). Gemeenten, 

provincie en waterschappen uit de regio West-Overijssel streven ernaar om gezamenlijk 

1,826 terawattuur (TWh) aan energie op te wekken. Om dit samen te kunnen doen, moeten 

de besturen het allereerst eens worden over de doelstellingen en de afspraken die 

beschreven staan in het hoofdlijnenakkoord. Bewoners kunnen hun visie op dit akkoord met 

de gemeenteraad delen. De inspreektijd is maximaal 5 minuten en gaat over de 

doelstellingen, de afspraken en/of de voorwaarden voor de Regionale Energiestrategie. Deze 

behandeling op 14 april gaat nadrukkelijk niet over de Windverkenning Deventer Stroomt. 

Wil jij op woensdag 14 april digitaal inspreken over de algemene doelstellingen, afspraken 

en/of voorwaarden van samenwerking aan de RES? Meld je dan aan bij de raadsgriffie via e-

mailadres griffie@deventer.nl of via telefoonnummer 0570 69 32 32. 

 

Meer info is te vinden via: https://gemeenteraad.deventer.nl/nieuws-van-de-

gemeenteraad/2021/4/2/behandeling-en-inspraak-regionale-energie-strategie 

 

Namens DeventerWint zal bestuurslid Renske Zieverink inspreken. 

 

Laat je stem horen! 

We hebben inmiddels meer dan 1.500 ondertekeningen van onze petitie ontvangen!  

Het is nog steeds mogelijk om te tekenen, dus vraag je buren, vrienden, kennissen om dit 

ook te doen. Uiteraard mogen mensen buiten Deventer, die het met ons eens zijn, ook 

tekenen. Hoe meer handtekeningen, hoe beter we de gemeente Deventer kunnen 

overtuigen van onze standpunten: > TEKEN HIER DE PETITIE < 

 

Donatie 

Om enige slagkracht te hebben en snel in beweging te kunnen komen, is een ‘potje’ voor o.a. 

acties en juridische bijstand onmisbaar. Om te voorkomen dat we bij elke actie opnieuw bij 

iedereen aan moeten kloppen, vragen we jullie een duit in dit zakje te doen in de vorm van 

een donatie via bankrekening: NL65RBRB8834653424 t.n.v. DeventerWint, dhr. O. vd Eeden 

& H. Klein. Velen hebben al aan ons verzoek gehoor gegeven en gedoneerd. Dank daarvoor!  

https://gemeenteraad.deventer.nl/nieuws-van-de-gemeenteraad/2021/4/2/behandeling-en-inspraak-regionale-energie-strategie
https://gemeenteraad.deventer.nl/nieuws-van-de-gemeenteraad/2021/4/2/behandeling-en-inspraak-regionale-energie-strategie
https://deventerwint.nl/wat-kan-ik-doen/petitie-wieken-uit-wijken/


Actiepunten 
De Stuurgroep  

Op dinsdag heeft de Stuurgroep haar wekelijkse bijeenkomst gehad. De volgende zaken zijn 

besproken: 

• Een eerste versie van de inspraaktekst RES bij de gemeente op 14 april is opgesteld. 

Vanuit diverse perspectieven zal de Stuurgroep een tekst samenstellen die tijdens het 

inspraakmoment namens DeventerWint zal worden ingebracht. T.z.t. zal deze informatie 

ook algemeen beschikbaar worden gemaakt. 

• De ‘addendum brief’ met een reactie van DeventerWint op het addendum 

windverkenning is naar de werkgroep Communicatie gestuurd om te bewerken. Daarna 

zal deze naar de gemeenteraad worden gestuurd. 

• Het blijkt dat de brief ‘9 windmolens 9 zorgen’ bij veel raadsleden in de spambox terecht 

gekomen is. De brief wordt opnieuw verstuurd, maar nu vanaf een ander mailadres om 

te voorkomen dat deze wederom in de spambox terecht komt. 

 

De werkgroep Communicatie 

• De leden van de werkgroep maken en plaatsen nieuwe spandoeken. Er is 

toestemming om op de Somervaart, in de bocht bij de Huenderkolkweg, een doek op 

te hangen. Deze is inmiddels al te bewonderen! Op andere plekken wordt nog 

gesproken met de betrokken bewoners en bedrijven.  

• De komende week wordt er aan de website gewerkt om de gebruikerservaring te 

verbeteren, maar ook om de mogelijkheden van het delen van informatie uit te breiden. 

Hierover later meer! 

• Het document ‘9 molens, 9 zorgen’ wordt gedrukt en daarna zijn er activiteiten gepland 

om deze te gaan verspreiden. We houden jullie hiervan op de hoogte via Whatsapp en 

onze sociale mediakanalen. 

 



De werkgroep Alternatieven  

De werkgroep heeft deze week niet vergaderd, maar er is wel een vraag gesteld die tijdens 

het opstellen van de ‘addendum brief’ naar voren is gekomen: hoeveel werkelijk 

gehinderden zijn er door de plaatsing van de windturbines? Het Pondera-rapport hanteert 

zeer lage getallen maar wij vragen ons af hoe de werkelijkheid zal zijn. Dit wordt momenteel 

door de leden van de werkgroep uitgezocht. 

Ook is aan de werkgroep gevraagd de alternatieven te beschrijven, op een zodanige wijze 

dat deze aan de gemeenteraad aangeboden kunnen worden. De werkgroep Communicatie 

za hierbij ingeschakeld worden, ook om e.e.a. vorm te geven. 

 

De werkgroep Lobby  

Een aantal punten uit de vergadering van de werkgroep: 

• Er is deze week een zitting geweest van de Raad van State over het Nevele-arrest. 

Dat is een uitspraak van de rechter in België over de afstand tot de bebouwing bij 

plaatsing van windturbines n.a.v. Europese wetgeving. Enige belangengroepen in 

Nederland hebben een zaak aangespannen om deze Europese wetgeving ook in 

Nederland toepasbaar te verklaren. We wachten af wat er gaat gebeuren en we 

houden jullie op de hoogte. 

• Interessant is dat in de zitting ook het thema reflectie van zon ter tafel kwam (de 

andere zijde van slagschaduw). Er wordt uitgezocht of dit ook een thema voor ons is.  

• Drie leden van de werkgroep zijn met de gemeente in gesprek over een 

expertmeeting. Er is nog onduidelijkheid of deze meeting ook voor 

gemeenteraadsleden is of alleen voor betrokkenen. De discussie wordt voortgezet 

over inhoud (welke experts) en doelgroep (welke deelnemers). Ons doel is een co-

creatie tussen raad en bewoners te realiseren, zodat een gemeenschappelijk 

kennisniveau wordt verkregen. 

• Helaas hebben we de fietstocht met wethouder en ambtenaren en D66 wederom 

uitgesteld. De weersverwachtingen waren zo slecht dat het een week uitgesteld is, 

dat onder het motto ‘driemaal is scheepsrecht’ de fietstocht 17 april echt doorgaat. 

 

  



De werkgroep Juridisch 

De volgende punten zijn besproken: 

• Er zal nog een vervolgbijeenkomst met de twee advocaten plaatsvinden alvorens een 

keuze wordt gemaakt. Er zijn nog een aantal openstaande vragen, met name rond de 

tariefstelling en de kosten (mocht je in een juridische procedure belanden). Per fase 

van het project willen we graag inzicht hebben in de te verwachten kosten. 

• De werkgroep heeft haar doelstellingen geformuleerd daarbij rekening houdende 

met de aanwezige juridische kennis. 

• Ook is de vraag ter tafel gekomen of omringende, maar wel betrokken bij de 

windturbines als Epse, Bathmen en de Bannink, zich willen aansluiten bij eventuele 

juridische procedures, en ook dan bijdragen in de kosten. Dit moet nog worden 

onderzocht. 

 

 

Agenda week 15 

Datum Tijd Afspraak en toelichting 

13 april 19.30 Wekelijkse vergadering van de Stuurgroep 

14 april  20.30 Vergadering werkgroep Alternatieven 

14 april 19.00 Inspreken RES 

14 april 20.00 Wekelijkse vergadering werkgroep Communicatie 

17 april 12.00  Fietstocht met wethouder en ambtenaren 

17 april 14.00  Fietstocht met D66 
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